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Vesterbro Lokaludvalgs høringssvar ift. udkast til 
handleplan for biodiversitet 2026-2029 

Vesterbro Lokaludvalg har i vores Teknik- og Miljøudvalg drøftet 
udkastet til ”Handleplan for Biodiversitet 2026-2029”. 
 
Vi vil kort kommentere på nogle enkelte punkter: 
 
1.4: Det fremgår at der skal ske efteruddannelse af byens interne 
medarbejdere. Det rejser spørgsmålet om, hvad der så skal ske i de to 
bydele hvor driften er udliciteret: Vanløse og Vesterbro. Det burde man 
sørge for at få klarlagt – eller holde op med at udlicitere. 
 
1.5: Der bør sørges for tilstrækkelige midler til den almindelige drift. Det 
fremgår med al tydelighed ikke at være tilfældet på Vesterbro. Træer er 
ved at gå ud og store dele af græsarealerne ligger golde hen. 
Springvandet til børnenes leg i Enghaveparken er aldrig blevet driftet 
ordentligt. Det virker underligt at ville opgradere med biodiversitet, så 
længe der ikke er styr på den almindelige drift. 
 
1.7: Revidering af aftaler om tværgående arealpleje. Det ville være 
dejligt med en styrket indsats på dette område. Træer der går ud, fordi 
plejen er utilstrækkelig, kan ikke være godt for biodiversiteten. 
 
3.1: Det fremstår en smule underligt at ville koordinere og styrke 
indsatsen for biodiversitet, så længe den normale drift fremstår så 
underprioriteret. Vi forstår godt, at der kan være behov for at ”slippe 
hestene” fri i forhold til byens grønne arealer. Men dette kræver jo mere 
vilje end koordinering. 
 
Med venlig hilsen 
 
Lone Billehøj 
Forperson, Vesterbro Lokaludvalg 
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